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Brukerutvalget  
Sunnaas sykehus HF 
Protokoll 
 
Tid: 18.09 2023 klokken 10.00 -14.00  
Sted: Pingvin rommet Sunnaas sykehus 

Tilstede 
Øyvind Gerhardsen, leder 
Ingrid Njerve, nestleder 
Emilie Duane Nordskog 
Jenny-Irene Holte 
Marianne Graham Hjelmen  
Sadia Jabeen Iqbal 
Ann-Sissel Pettersen, koordinator  
Kirsten Sæther, ledelsens representant 

Fraværende 
Martin Skolebekken 

Saksliste 

Saks 
nr. 

Tid Tidspkt. Saker til behandling 30.05.23 Ansvar 

29 5 10.15-
10.20 

Innkalling og agenda. 
Feil i innkalling rettes opp. 

Øyvind 
Gerhardsen, 
leder 

30 0 10.15-
10.20 

Protokoll fra 30.05.23 
Godkjent 

Øyvind 
Gerhardsen, 
leder 

31 20 10.20- 
10.40  

Nytt fra råd/utvalg. 
Oppnevnelse av BU representant i UU-Teamet, og styringsgruppe 
BT 3: 

Vil du være med i UU-teamet? Ønsker du å bidra til å øke 
tilgjengeligheten for alle i Sunnaas sykehus? UU-teamet søker en 
kliniker med interesse for og erfaring innen universell utforming 
(UU). 

Arbeidsmengde: UU-teamet er fremdeles i oppstartsfasen og vil 
ha 2-3 arbeidsmøter det neste halvår. I tillegg må søkeren regne 
med noen oppgaver mellom møtene. 

UU team: Emilie Duane Nordskog meldes inn med Marianne 
Graham Hjelmen som stedfortreder. 

Styringsgruppa Byggetrinn 3: Ingrid Njerve 

Alle 
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Arbeidsgrupper BT 3: 

7. Sengeområder med tilhørende funksjoner: Marianne Graham 
Hjelmen 

8. Relokalisering og ombygging: Emilie Duane Nordskog 

9.  Logistikk (kjøkken, kantine, varelager, atkomst): Jenny-Irene 
Holte 

10.  Utomhus (park, trafikk, parkering); Ingrid Njerve. 

Brukerutvalget holder selv samordningsmøter ang. Byggetrinn 3 
(hele Brukerutvalget), Møtene avholdes digitalt. Ingrid som sitter 
i styringsgruppen inviterer til møter. 

Brukerutvalget etterlyser om det er aktivitet rundt prosjekt 
MazeMap: Ann-Sissel kontakter Bjørn Kleven og forhører seg. 

Prosjekt fremtidens matomsorg (Jenny) er inne i sluttfasen og 
skal i løpet av høsten levere rapport til Foretaksledelsen. 
Rapporten vil bygge på sykehuset ernæringsstrateg. 
Ernæringsstrategi for sykehuset er under justering og sendes ut 
på høring i disse dager. Blir også sendt til brukerutvalget. 

Rehabiliteringskonferansen: Jenny deltok. 

Klinisk etisk komite (KEK) Sadia: Skal ha høstkonferanse: 
Samtykke kompetanse er tema. 

Sadia sender ut epost om dato og hører hvem som kan delta fra 
Brukerutvalget. 

Fra møte FFO hvor Øyvind deltok: Helsefellesskapet – Sunnaas 
sykehus er ikke med på grunn av at de ikke har eget 
opptaksområde. 

Presentasjon av forsterka rehabilitering Aker (FRA) 
https://www.oslo.kommune.no/helse-og-omsorg/omsorgsbolig-
og-sykehjem/sykehjem/alle-sykehjem-og-helsehus/forsterket-
rehabilitering-aker/#gref 

Aker fellesarena brukermedvirkning: Finnes en handlingsplan 
utover dette har det ikke vært noe aktivitet.  

Sentralt kvalitetsutvalg (SKU) Emilie: Pasientsikkerhetsuke pågår 
denne uken. Lokalt program på Sunnaas og sentralt program 
HSØ. 

32 
 
 

20 11.40- 
11.00. 

Orienteringer fra ledelsen. 
 

Kirsten Sæther 

https://www.oslo.kommune.no/helse-og-omsorg/omsorgsbolig-og-sykehjem/sykehjem/alle-sykehjem-og-helsehus/forsterket-rehabilitering-aker/#gref
https://www.oslo.kommune.no/helse-og-omsorg/omsorgsbolig-og-sykehjem/sykehjem/alle-sykehjem-og-helsehus/forsterket-rehabilitering-aker/#gref
https://www.oslo.kommune.no/helse-og-omsorg/omsorgsbolig-og-sykehjem/sykehjem/alle-sykehjem-og-helsehus/forsterket-rehabilitering-aker/#gref
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Strategisamling avholdt 12 september. Ingen fra Brukerutvalget 
deltok. 
Startet med tiltak 2024. Vil fortsette arbeidet fremover. Innlegg 
om kunstig intelligens.  
Sunnaas sykehus har 70 års jubileum i 2024.  
Etablering av Sunnaas museum (også sak til syret under drift 
orientering). Det er gjort et mulighetsstudie ang. opprette et 
sykehusmuseum for Sunnaas sjukehus. 
Bakgrunn:  
Sunnaas sykehus har en spennende historie. Fra privat drevet 
sykehjem på initiativ fra ekteparet Sunnaas på 1950 tallet og 
fram til dagens spesialiserte rehabiliteringssykehus. Hadde det 
ikke vært for to visjonære privatpersoner med store vyer, planer 
og gjennomføringsevne hadde vi aldri hatt Sunnaas. I den 
sammenheng er det viktig å ta vare på historien. 
Også i et medisinsk historisk perspektiv er det viktig å ta vare på 
historien. Helseinstitusjoner er i seg selv viktig kulturbærere i 
samfunnet og viktig for identitetsbygging. De fleste 
helseinstitusjoner bærer på en omfattende historie og flere 
sykehus har derfor sett det som viktig å opprette sine lokale 
museer. Eks Ullevål, Dikemark, Gaustad mfl. 
I det videre arbeidet: 
Utvide gruppen med deltaker fra kommunikasjon – også med 
tanke på å holde den røde tråden frem mot jubileet neste år. 
Mobilisere aktive pensjonister som kan bidra med både innhold 
og fremtidig drift. 

33 15 11.00-
11.15 

Gjennomgang styresaker Sunnaas sykehus møte 22.09.23. 
https://www.sunnaas.no/arrangementer/styremote-22-
september-2023. 
Gjennomgang av sakene. 
 

Ivar Thor 
Jonsson 

34 20 11.25-
11.45 

Tema sak: BT 3. Orientering og innspill/spørsmål fra BU. 
Presentasjon fra Gunnar: vedlagt protokoll. 
Fremdriftsplan og grupper: vedlagt protokoll. Brukerutvalgets 
medvirkning og fordeling i styringsgruppe og arbeidsgrupper se 
sak 31: Nytt fra råd og utvalg. 
 

Gunnar 
Leonard 
Stumo/Steinar 
Østlie 
Andreassen 

35 10 11.45-
11.55 

Dialogmøte med brukerorganisasjonene 26 oktober 
Forslag til temaer fra Brukerutvalget:  

- Byggetrinn 3 
- Universell utforming 
- Sunnaas Rehabilitation Cluster (SRC9 

Kirsten Sæther 

36 20 12.30-
12.50 

Informasjonsmøter på sunnaas med bruker organisasjonene. 
LARS har hatt møte. Tema var reiseliv. Godt oppmøte. 
Neste steg er å sende ut invitasjon til Landsforeningen for 
Polioskadde i Feb/mars. Ansvarlig: Sadia 
CP foreningen inviteres i november. Ansvarlig: Jenny 
 

Ingrid Rebecca 
Njerve 

37 10 12.50-
13.00 

Rekrutering medlemmer BU. 
Sendt ut i juni til SAFO og FFO på nasjonalt nivå. 

Kirsten Sæther 

https://www.sunnaas.no/arrangementer/styremote-22-september-2023
https://www.sunnaas.no/arrangementer/styremote-22-september-2023
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Sunnaas har ikke fått noen tilbakemeldinger. Brukerutvalgets 
medlemmer følger opp og etterlyse hos SAFO/FFO. Intervju bør 
gjøres tidlig i oktober. Forslag om uke 41. 
Intervjugruppe: Ingrid fra BU, Anita Moe Larsen fra FTL og 
koordinator for brukerutvalget. 

38 20 13.00-
13.20 

Budsjett 
- Status sykehusets innværende budsjettår. Se 

virksomhet status i 
https://www.sunnaas.no/arrangementer/styremote-
22-september-2023 

 
- Budsjettprosess 2024.Venter på budsjettskriv 4 fra 

HSØ. Planlegger for 5 million i overskudd som skal 
avsettes til BT.3. 

 
- As is budsjett i sykehuset også for brukerutvalget.  
 

Brukerutvalget har brukt lite penger i 2023. Stemmer 
dette eller kan det vøre feilføring. 
Ingrid ønsker tilsendt oversikt over utgifter. Toril 
ordner dette.  
Deltakelse i grupper i forbindelse med BT 3 skal føres 
på prosjektnummer og ikke belastes BU. Ann-Sissel 
legger inn på prosjektnummer når dere sender 
timelister 

 
 
 

. 

39 15 11.50-
12.05 

Handlingsplan for BU. Legger ved års jul i utsendelse av foreløpig 
protokoll. 
 

Kirsten Sæther 

Evt   Vanskelig for medlemmer i BU og få til å møte på pasient 
allmøter i avdelingene. Møtene bli ofte flyttet på. Se på 
muligheter for å gjøre BU og Bu‘s rolle kjent for inneliggende 
pasienter. 

Alle 

https://www.sunnaas.no/arrangementer/styremote-22-september-2023
https://www.sunnaas.no/arrangementer/styremote-22-september-2023
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